

FICHE DE POSTE ENSEIGNANT CHERCHEUR N° 1PRUN0661A

L'audition des candidats par le comité de sélection comprend une mise en situation professionnelle

Collegium	SJEG
Composante	SJEPG
Section CNU	05
Corps	PR
Numéro national du poste	05 PR 0877
Laboratoire / type	CRESE
Profil pour publication	Finance / Banque / Macroéconomie
Job profil (traduction en anglais maximum de 300 caractères, espaces et ponctuations compris)	We are seeking an economist, with expertise in one of the topics of the axe of the CRESE: Finance, banking and macroeconomics. The position entails teaching courses and tutorials at the Bachelor's and Master's levels in economics, and potentially at the Bachelor's level in mathematics and statistics for economics students. The candidate must be prepared to assume pedagogical and/or administrative responsibilities, such as managing degree programs or serving on central university councils.
Profil enseignement	Le/la candidat(e) recherché(e) devra être capable d'enseigner des cours magistraux et des travaux dirigés dans différentes matières d'économie d'une licence d'économie-gestion, d'une licence d'administration économique et sociale et d'une licence pro Banque-Assurance ainsi que dans des parcours de masters portés par le CRESE. Il/elle sera amené(e) à enseigner principalement des cours en finance, monnaie et banque. De plus, il/elle devra être en capacité de prendre des responsabilités au niveau pédagogique comme la responsabilité d'un diplôme et/ou au niveau administratif comme être membre d'un conseil central de l'université.
Contact(s)	Nom, Prénom : Duboz Marie-Line Fonction : Présidente de la section 05 Téléphone : 03 81 66 67 52 Mail : marie-line.duboz@univ-fcomte.fr
Profil recherche  HR EXCELLENCE IN RESEARCH	Le/la candidat(e) recherché(e) est un(e) économiste effectuant son activité de recherche dans l'une des thématiques de l'axe suivant du CRESE : Finance, banque et macroéconomie. Par ailleurs, il/elle doit être en mesure de développer des collaborations scientifiques, notamment avec des membres du CRESE. Enfin, il/elle doit être prêt(e) à remplir des responsabilités de nature scientifique, au niveau du CRESE comme au niveau de l'Université. <i>L'université de Franche-Comté est labellisée HRS4R. A ce titre, elle met en œuvre la stratégie européenne de ressources humaines pour les chercheurs.</i>
Contact(s)	Nom, Prénom : Diss Mostapha Fonction : Directeur du CRESE Téléphone : (+33) (0)3 81 66 68 91 Mail : mostapha.diss@univ-fcomte.fr

JOB DESCRIPTION N° 1PRUN0661A

The audition of the candidates by the selection committee includes a professional situation simulation

Collegium	SJEG
Composante	SJEPG

Section CNU	05
Corps	PR
Numéro national du poste	05 PR 0877

Laboratory / type	CRESE
Job profil	Finance, banking and Macroeconomics

Teaching activities	<p>The ideal candidate should be able to deliver lectures and tutorials on an array of economics topics for a Bachelor's degree in Economics and Management, a Bachelor's degree in Social and Economic Administration and a Bachelor's degree in Banking, and for the CRESE master's programs.</p> <p>However, he/she will be required to teach mainly finance, monetary and banking courses. In addition, he/she must be able to take on teaching responsibilities, such as responsibility for a diploma or administrative responsibilities at UFR or University.</p>
Contact(s)	<p>Nom, Prénom: Duboz Marie-Line Fonction: President of the economic department Téléphone : (+33) (0)3 81 66 67 52 Mail : marie-line.duboz@univ-fcomte.fr</p>

<p>Research activities</p>  <p>HR EXCELLENCE IN RESEARCH</p>	<p>The ideal candidate required should be an economist whose area of research is one of the topics of the following axe of the CRESE: Finance, banking and macroeconomics. In addition, he/she must be able to develop scientific collaborations, particularly with members of CRESE.</p> <p>Finally, he/she must be prepared to take on scientific responsibilities at both CRESE and the University.</p> <p><i>The University of Franche-Comté has the HRS4R label. As such, it implements the European human resources strategy for researchers.</i></p>
Contact(s)	<p>Nom, Prénom: Diss Mostapha Fonction: Head of CRESE (research center in economics) Téléphone : (+33) (0)3 81 66 68 91 Mail : mostapha.diss@univ-fcomte.fr</p>

Le président de collegium, François Maréchal,
signature